
Cosmic Choir Holland Weekend 2024; Een waarlijk mantra sprookje

Hanuman, Ganesha, Divine Mother, Vishnu, Well Being Song, Devi Divine Syllables

door Marie-Louise Gasseling

Eind juni was het zover. Een heel weekend in het teken van samen sankrit mantra's zingen
met Gaiea als liefdevol en stralend middelpunt. Het zondagochtend zingen en de
voorbereidingen vanuit de school werden begeleid door ‘onze’ Judith van Dril. Zij studeert
Sanskrit bij Gaiea Sanskrit (Gabriella Burnel) en het idee ontstond om het Europese Cosmic
Choir in 2024 op de Oxerhof uit te nodigen. Zangers vanuit o.a. vanuit Polen, Oostenrijk, Italië
en Engeland kwamen naar Deventer om de klanken samen te laten vloeien.

De betekenis van het Sanskrietwoord ‘Mantra’ wordt traditioneel gedefinieerd als dat wat de geest
bevrijd van zijn problemen en beperkingen. Een mantra is een klank, lettergreep, woord of groep
woorden die in staat worden geacht om transformatie te creëren, spirituele transformatie. 

Naast mantrameditatie, repetitie met het gehele koor en muzikanten en de praktische
voorbereidingen zijn er ook twee generale repetities geweest; zaterdagavond 29 juni op de
Oxerhof en zondag op het LaLa festival op Ruigoord Amsterdam.

Gaiea vroeg alle koorleden om na elke mantra in stilte te blijven en de werking van de mantra
te ervaren. Dat vond ik misschien wel de mooiste momenten van het weekend. Zelfs de
dagen erna waren de klanken of was de trilling er nog. 

Een zonnige en warme dag …. en toch …..net na het krachtige welkom door Gaiea is er die
plaatselijke bui die graag mee wil spelen. Bij veel grote druppels, die vooral ook voor de
instrumenten van onze muzikanten schadelijk zijn, valt het besluit om binnen verder te gaan. 

In een pelgrimsstoet verhuizen we van het ruime en ordelijke buitentheater naar het intieme
en klamme binnen van de Parkzaal. Met welgeteld 110 mens dicht op elkaar komt het zingen
van hart tot hart helemaal tot zijn recht.

Na weer een heerlijke maaltijd en de schoonmaak rijden we naar Amsterdam. In een relaxed
vrijheid-blijheid-sfeertje van het LaLa Festival mogen we nog een keer. De songteksten blijken
dan echt niet meer nodig, het improvisatietalent van Gaiea voert je mee in alle mantra’s. Dank
aan Gaiea, Judith en allen die dit sprookje mogelijk hebben gemaakt!!!!! 

door Ellis Ebbers

Na vier jaar van school te zijn geweest ben ik in september weer begonnen. En vrij snel
daarna ben ik ook gaan zingen bij het Cosmic Choir. Het samen zingen op de
zondagochtenden gaf mij heel veel vreugde. En het Cosmic Choir-weekend was de kers op de
taart. In een ontspannen sfeer werden in de ochtend de voorbereidingen getroffen voor de
uitvoering ‘s avonds. ‘s Middags was de generale repetitie. Onder leiding van Gaiea en
muzikale ondersteuning van Mahadeva hebben we alle mantra’s met elkaar (meerstemmig)
gezongen. Wat een vreugde! Ik dacht altijd dat ik niet zingen kon, maar wat een verschil als je
mag zingen vanuit je hart en aanwezig bent in het nu. En dat het goed is zoals het is en gaat.

Precies op het moment dat het concert begon, om 19.00 ‘s avonds, begon het te regenen en
na ongeveer een kwartier gingen we naar binnen. Wat een mooie uitvoering hadden we, en
wat zagen wij een plezier bij de gasten. Velen zongen voluit mee. Mijn vriendinnen die waren
gekomen vonden het ook een hele leuke avond. Hoewel het natuurlijk jammer was van alle
voorbereidingen in het amfitheater, denk ik achteraf dat het niet mooier had kunnen zijn dan
het nu was. Met dank aan de Allerhoogste.

Op zondag hebben we met een kleinere groep opgetreden op het Lalaland festival in
Amsterdam. In de loop van de week daarna hebben de hele week nog de mantra’s
geklonken/geresoneerd in mijn hoofd. Dit vond ik een heel bijzondere ervaring. Het getuigt
van de kracht van de mantra’s. Ik ben iedereen dankbaar die die mogelijk heeft gemaakt,
maar vooral Judith, die dit met zoveel liefde, zorg en tijd mogelijk heeft gemaakt. 

Vervolg Cosmic Choir in Deventer/Nederland 2024

Heb je nu zin gekregen om ook mee te zingen en je aan te sluiten bij het Cosmic choir in
Nederland? Dat kan! Na een onvergetelijk weekend in juni zullen we in september verder
gaan met het Cosmic choir, onder een nieuwe naam Vrije Klanken. En wel op 6
zondagochtenden op de Oxerhof in Deventer: 22 september, 13 oktober, 27 oktober, 17
november en 1 december 2024 van 9.30 - 11.00 uur. 

We gaan samen ontdekken hoe je vrij kunt zingen op een manier die past binnen de School
met o.a. stembevrijding en (Sanskriet) mantra zingen. VRIJ ZINGEN, ONTSPANNING,
VERBINDING, VERDIEPING EN PLEZIER staan centraal.

De ochtenden worden geleid door Gerdien Paalman, Judith van Dril en Hélène Egberts
Aanmelden voor Vrije Klanken kan bij Hélène:
helene.egberts@praktischefilosofie.org. 

Wist-je-dat:
- er een ‘Behind the scenes’ film (+- 60 min) gemaakt is van het Cosmic choir weekend? Deze
film zal aankomend najaar op verschillende gelegenheden op de Oxerhof vertoond worden.
En zal daarna online beschikbaar zijn voor koorleden en belangstellenden. Wil je op de
hoogte blijven van deze film of van het Cosmic choir/ Vrije klanken stuur dan een mailtje naar
judith.vandril@praktischefilosofie.org
- op 21 september Gaiea Sanskrit de eerste online Cosmic choir repetitie heeft? Zij zingt dan
de mantra's die wij in onze bijeenkomsten ook leren zingen. Kijk hier voor meer informatie. 

Leef je verlangen: Zomerweek op de Oxerhof 18 - 24 aug

door John Scholtens

“Het was een bijzondere week”

Bijzonder als groep met elkaar op te trekken en daarnaast ook regelmatig iets voor jezelf – op
jezelf moeten doen. Koffie en thee was de hele dag beschikbaar. “Neem het wanneer er
behoefte is” Met het thema van de week “ Leef je verlangen” gingen we aan de slag.

De eerste dag op zoek naar ons eigen specifieke kernverlangen. Dit deden wij de eerste dag
na de meditatie en na het ontbijt met een sprankelende inleiding, gedurende de hele week,
vaak ook weer met een uitdagende inspirerende korte film in de Parkzaal. Ieder zoekt voor
zich die eerste dag dat kernverlangen in tweetallen met behulp van de opdracht: “Welke film
heeft op jou veel indruk gemaakt, wat sprong eruit, wat herken je? Etc. etc. De rest van de
week krijgt dit specifieke verlangen steeds meer aandacht en wordt dit tijdens verdere
oefeningen nader omzoomd met gedragskenmerken welke juist dat bijzondere verlangen
tegenhouden, verborgen houden, maar juist ook nader gekend door opnieuw ontdekken,
herkennen van onze kwaliteiten en waarden. Gedurende de week was er elke dag ruimte om
te werken aan onze bloem van papier. De bloem die je open en dicht kan vouwen. Helemaal
binnenin was ruimte voor jouw eigen kernverlangen, in tekst, collage, kleur, uitgebeeld
passend bij jou. De blaadjes van de bloem werden in de loop der week verder ingevuld. De
buitenste met de beperkingen, onze gedoetjes, die de bloem af en toe dicht houden. De
volgende laag van blaadjes naar binnen gaf ruimte aan onze kwaliteiten, de laag daarop
volgend gaf onze waarden en dat wat wij willen in de wereld. Uiteindelijk kwam je steeds weer
bij ons kernverlangen midden in onze bloem.
(NB als mens ontwikkelen we ons. Op een later moment in ons leven komt mogelijk een
ander kernverlangen, welke juist dan dat aandacht vraagt) 

De symboliek van de bloem sprak aan.
Als de bloem voor iemand dicht is, ziet hij/zij (alleen) beperkingen, als de bloem open gaat
komen zijn kwaliteiten zichtbaar. Als de bloem nog verder opengaat is er ruimte, is er
uitdaging voor dat wat hij/zij wil en kan met de kwaliteiten. En dat alles onderbouwd door
zijn/haar kernverlangen. Het contact met onze eigen bloemen, bracht ons steeds vaker bij ons
kernverlangen en ook bij onze obstakels, onze pijn, ons vergeten wie je werkelijk bent. Maar
binnen de groep, ons contact, onze bijeenkomsten, de liefde was het juist ook mogelijk om
het licht daarop te laten schijnen.Het hoefde niet weg, maar je zag het weer, het gaf lucht. We
konden elkaar ook helpen door onze bijzondere observaties van elkaar. Door goed te
luisteren en daardoor aan elkaar terug te geven waar de ander echt mee verder kon.

De laatste avond hadden wij onze Podium-avond.
Ieder kreeg 2 minuten, soms iets langer, om op het podium te staan en zijn / haar bloem aan
de hele groep te presenteren. Ieder deed het op zijn/ haar manier. Genieten, het waren
“PRACHTIGE BLOEMLEZINGEN”.

De volgende dag, zaterdag, na meditatie en ontbijt koffers pakken, alles schoon achter laten
voor de volgende groep en daarna een bijzonder afscheid in de Parkzaal. 

Bij ons allen was de conclusie dat een week als dit zeker de moeite waard is en een aanvulling
in het pakket van onze school. 

Het samengaan gaat echt gebeuren

Donderdagmiddag 3 oktober is het fusievoorstel voor het samengaan van beide scholen
getekend. Daarvoor waren de bestuursleden van beide scholen (SvF en SvPFS) en de leden
van de Raad van Toezicht en Advies van de SvPFS aanwezig; uiteraard in het bijzijn van de
notaris. Een belangrijke stap is daarmee gezet want dit is de start van het formele fusietraject.

Nu wordt het fusievoorstel ter goedkeuring voorgelegd aan de rechtbank. Eigenlijk is dit een
formaliteit want de advocaat die hiervoor in de arm is genomen, verwacht geen enkel
bezwaar. Als de rechter akkoord gaat dan zal het besluit gepubliceerd worden in een landelijk
dagblad. Daarmee start een bezwaartermijn van vier weken.

Als uiteindelijk alle stappen genomen zijn en er geen bezwaren zijn gekomen, dan volgt het
tekenen van de akte van fusie door de beide besturen. Uiterlijk 30 december zal ook de
notaris haar handtekening plaatsen; de dag na de ondertekening is de fusie dan
geëffectueerd.

Het feit dat we nu zo ver zijn, betekent impliciet dat de eerdere acties succesvol zijn afgerond.
Enkele van die acties betroffen het voorleggen van het beoogde besluit aan de fiscus om
behoud van de ANBI-status te garanderen en om vrijstelling van de overdrachtsbelasting te
vragen. Beide acties zijn met positief resultaat afgerond; de ANBI-status van de school voor
praktische filosofie en spiritualiteit blijft behouden. En de belastingdienst heeft vrijstelling van
overdrachtsbelasting verleend. Daarvoor stelde de fiscus wel als voorwaarde dat de fusie
uiterlijk 31 december van dit jaar wordt geëffectueerd.

Daar streven we nu naar en het ziet ernaar uit dat dit gaat lukken. Voor de studenten van
beide scholen verandert er overigens nauwelijks iets. Naar verwachting zullen we volgend jaar
de administraties, de financiële en de studentenadministratie, gaan integreren. De
voorbereidingen pakken we dit jaar al op maar het daadwerkelijk in elkaar over laten gaan, zal
nog even duren.

Ook de situatie rond de gebouwen zal niet snel veranderen. De beide gebouwen in
Amsterdam en in Badhoevedorp die nu in gebruik zijn, blijven beschikbaar. Er wordt gekeken
naar besparing van kosten en dus naar samengaan in gebouwen maar voorlopig zal daarin
geen verandering plaatsvinden.

Het is een goede zaak om het samengaan van de Scholen op gepaste wijze te vieren. Op 19
januari 2025 zal deze bevestiging via een korte ceremonie plaatsvinden, waarvoor u
binnenkort van harte wordt uitgenodigd. 

De splinter en de balk

ingezonden stuk door Steven van der Lee

Ongetwijfeld heeft u de volgende situatie in het dagelijkse leven ook wel eens meegemaakt: 
U ziet iemand wat doen of u heeft gezien dat iemand wat heeft gedaan. Volgens u kan dat,
m.b.t. maatschappelijke regels/wetten die wij hebben afgesproken, niet door de beugel. Zegt u
hier wat van? 

Als mens, maar vooral als student van deze school, vind ik dit vaak lastig. Waarom? Reageer ik
(of niet) volgens de kennis die ik heb opgedaan op mijn pad. De kennis van school in de
praktijk oefenen en ermee aan de slag gaan, hoort bij de zelfontwikkeling. Boter maken kan
men pas als men weet hoe te karnen. Daarvoor zit je op school. Dus iemand corrigeren of
(goedbedoelde) kritiek geven kan moeilijk zijn. Mag ik dus een ander terechtwijzen (in het
dagelijks leven)?

Student zijnde van deze school maakte ik deze week de volgende situatie mee. Ik kaart dit
aan omdat ik, de kennis van school overdenkend, prakkizeer hoe ik in de toekomst hiermee
om moet gaan. In hoeverre heb ik als wagenmenner de teugels nog wel goed in handen
zodat de paarden niet hun eigen weg gaan (of zelfs op hol slaan).

Situatie : even boodschappen doen op de fiets. 
Bij de fietsenstalling moeilijk een plek voor mijn fiets te vinden. Nog 1 plek, net naast de
nooduitgangdeur. Deur was voorzien van bordje: nooduitgang – vrij laten. Terugkomend uit
de winkel en naar mijn fiets lopend zag ik dat voor de nooduitgang deur een fatbike en een
scooter stonden. Ik pakte mijn fiets uit de rij en een man kwam naar de fatbike lopen. Hij
pakte deze en ging erop zitten. Mijn flitsende gedachten: wel of niet wat zeggen over
nooddeur? Wel dus, en zei tegen hem nooit een nooddeur te blokkeren. Man keek vuil en
antwoorde: heb je nog meer te janken! en vertrok.
Tot zover de situatie.

Terugfietsend naar huis ging het volgende door mij heen: heb ik hier goed aan gedaan? Had
ik beter “woudloper” kunnen blijven. Wat heeft mij dit geleerd m.b.t. de kennis van school.
Maar vooral : hoe ga ik hiermee om met toekomstige situaties.

Raar, maar ik kwam uit op een uitspraak in de Bijbel (Matt 7- 3:5) “Waarom kijkt u naar de
splinter in het oog van een ander en merkt u de balk niet op in uw eigen oog?” Kritiek hebben
op fouten van een ander maar je eigen misstappen niet zien. Waar ligt de grens waarop ik
iemand wel of niet mag corrigeren m.b.t. het “overtreden” van de afgesproken
maatschappelijke regels of over bijv. zijn veiligheid.
- iemand loopt door rood licht – wat van zeggen?
- iemand vloekt hartgrondig in een winkel in bijzijn van andere mensen wat van zeggen?
- Iemand dringt voor – reageren?
- iemand is gewelddadig op straat (welke reden dan ook) – ingrijpen? 

Draai het eens om : hoe zou ik reageren als ik wordt gecorrigeerd.
Ik hoop vurig dat ik van nu af aan, als dit zich voordoet, ik de kennis van school kan
praktiseren, voor zowel inkomende of uitgaande correcties:
- ga eerst de stilte in, en spreek vanuit de stilte en het hart
- spreek ik vanuit het hart (de eerlijkheid) of vanuit mijn ego
- Wat zegt mijn bhuddi

Uit angst niet reageren omdat ik een agressieve tegen-reactie zou kunnen verwachten vind ik
geen optie. Daar is wel moed voor nodig gezien de huidige polarisatie. Ook het aspect
onverschilligheid (maak je niet zo druk) is volgens mij geen juiste houding. Wel de juiste maat
vinden.

Ik heb nog geprobeerd de vergelijking te vinden in de Bhagavad Gita m.b.t. de Bijbel tekst
over de splinter en de balk. Echter, zover strekt mijn kennis niet. Misschien dat een andere
mede-student hier antwoord op kan geven. Zou ik wel interessant vinden.

Resumerend denk ik toch dat ik eerst maar eens extra aandacht besteed aan de balk in eigen
oog. Kan nooit geen kwaad!
Hoe reageert u (of niet) op dagelijkse situaties?
Welgemeende Groet 

Contemplatie en Creatie 

Zien als uitdaging naar een nieuwe manier van leven.

Gedurende de dag kan er een ritme plaats kan vinden van naar binnen gaan en weer naar
buiten gaan. Wat van binnen ontvangen is kun je zo op een creatieve manier vormgeven in je
dagelijks leven. Oefening hierin kan schoonheid baren door voeding vanuit de bron.

Marsilio Ficino zegt hierover:

“Het is noodzakelijk dat er een toekijken (schouwen) gevonden wordt, dat onbeperkt en
volstrekt zuiver is. Hier zijn kracht en handeling, ofwel kunnen en Zijn hetzelfde. Dit is het
gebied waar levenskunst begint.”

Ficino was zeer toegewijd aan contemplatie. Hij heeft kunnen duiden, dat het een overgave is
boven het menselijk brein uit, naar licht en liefde, om verenigd te worden met de universele
bron.

Het vormgeven uit stille overweging ontstaat door de bereidheid van ieder die hieraan
meedoet, om bewust, volledig schoon schip te maken in de geest, zodat er een niveau van
sereniteit ontstaat. In zo’n staat kunnen, tot dan toe onzichtbare dingen, waar men gewoonlijk
door het denken niet bij kan komen, getoond worden. Dit gebeurt door het argeloos laten
uitwerken van een zin of tekst waarin iets staat wat misschien onbegrijpelijk is, maar dat een
appél doet op iets fundamenteels en uitnodigend werkt. Zo kan er vanuit de stilte, en het
zorgvuldig tot ons laten doordringen van wat er in die zin staat, een creatie ontstaan, die door
onszelf tot uitdrukking komt - spelenderwijs. 

Het gevormde heeft ons iets te zeggen. Het is daarom waard om daar samen naar te kijken
en erover te spreken. Het is een onthullend proces dat tot inzicht leidt. Het doel van de
contemplatie is naast studie, meditatie en reflectie, dat het individuele zelf meer en meer
naadloos gaat samenwerken met Het universele Zelf. We hebben nu een manier gevonden
dat je in een zoombijeenkomst, gewoon vanuit je eigen vertrouwde omgeving, aan de hand
van een korte tekst uitdrukking kunt geven aan wat je geschonken is vanuit jouw stille
binnenwereld, dat vol schoonheid is en dat zich wil laten horen en zien in de wereld.

Je kunt jouw belangstelling kenbaar maken aan de Academie via:
marianne.schrijver@praktischefilosofie.org

Met vriendelijke groet 
Corien de Kort - leiding contemplatie sessies 
Ben van Leeuwen - Mentor Academie Marsilio Ficino 

Zoomstudie Brieven van Marsilio Ficino

Een van de zoommogelijkheden, die de Academie Marsilio Ficino – als onderdeel van de
School voor Praktische Filosofie en Spiritualiteit – aanbiedt, zijn de studies van de Brieven van
de Renaissance-mens Marsilio Ficino.

Marsilio Ficino (1433-1499) heeft als leider van de Platonische Academie in Florence aan het
Europese denken op spiritueel en intellectueel gebied een sterke impuls gegeven. Ficino
beschouwde de werken van Plato en diens volgelingen, maar ook de geschriften van Hermes
Trismegistos, als een sleutel om in contact te komen met het heiligste en onsterfelijke
principe in de mens, namelijk de kennis van het Zelf in hem. Marsilio Ficino schreef brieven
aan de grote en voorname bestuurders van Italië en van Europa – zowel geestelijke als
wereldlijke leiders – over spirituele vraagstukken, sprak hun talenten aan en gaf inzicht in de
relatie tussen de mens en zijn functioneren in de maatschappij. Hij schreef met zoveel gezag,
omdat hij alle activiteiten in verband wist te brengen met het uiteindelijke doel van de mens,
namelijk de terugkeer naar zijn goddelijke oorsprong.

Wat is de betekenis van Ficino’s brieven vandaag? Voor een maatschappij die richting verloren
lijkt te hebben, en die zich laat beïnvloeden door hebzucht, geweld en corruptie, hebben zij
een actuele klank. Marsilio Ficino richtte zich in de 15e eeuw op dezelfde problemen. De
brieven herinneren ons eraan dat deze ondeugden het gevolg zijn van onwetendheid en dat
de vervulling van de Mens ligt in de terugkeer tot zijn bron.

Er zijn twaalf brievenboeken, die allen in het Engels en later in het Nederlands zijn of soms
nog worden vertaald. Onlangs is een boek met geselecteerde brieven uit de eerste vijf
brievenboeken verschenen onder de titel “Meditaties op de ziel” - ISBN 978-946480556-7.

De zoomstudies op Marsilio’s brieven zijn in de coronatijd – in de zomer van 2020 –
begonnen en spreken een grote groep studenten van de School aan, die vanaf het begin de
studies trouw bezoeken, en de groep is nog steeds groeiende. De mogelijkheid bestaat om
altijd in te stromen. De studies zijn voor ieder toegankelijk – ook voor niet-leden van de
School.

De zoomstudies worden gegeven ca. 2x per maand op de zaterdagmorgen – tussen 8.30 en
ca. 10.15 uur. Er wordt eerst geluisterd naar muziek – veelal uit de Renaissance – gevolgd
door een inleiding over delen van de geschiedenis van de Renaissance of over belangrijke
mensen of kunstenaars uit die tijd, om “de omgeving van Marsilio Ficino“ te leren kennen.
Daarna volgt een studie van ca. 1 uur op een van Ficino’s brieven (of een gedeelte daarvan).
Er bestaat een ruime mogelijkheid om de inhoud van de brieven te “toetsen” aan onze eigen
ervaringen in het leven en daarover met elkaar te spreken.
Voor inlichtingen: jokevanleeuwen1@kpnmail.nl 

Nieuwe toiletten in het koetshuis

door Frans Vogels

Velen van jullie zullen inmiddels hebben gezien dat de toiletruimte in het Koetshuis volledig is
gerenoveerd en er zijn al veel positieve reacties gehoord. Maar waarom juist die toiletten, is
wellicht een vraag. Dit heeft alles te maken met enkele gebreken die zijn geconstateerd in de
vorm van scheuren in de wanden van de kelder, van de toiletruimte en van de ruimtes
daarboven. Nader onderzoek maakte duidelijk dat herstelwerkzaamheden nodig waren en dat
de constructie moest worden aangepast. Daarvoor moest een deel van de ruimte worden
gesloopt en toen is besloten dit deel van het gebouw direct grondig aan te pakken. 

Het vervolg van de energietransitie.

In het Koetshuis is, gezien de herstelwerkzaamheden, een en ander iets vertraagd. Uiteraard
zijn de toiletten direct goed geïsoleerd, en is de infraroodverwarming al voorbereid. Die
infraroodverwarming wordt nu in oktober aangelegd in alle ruimtes behalve in het
trappenhuis, het “atelier” en de grote zolder. Daar komt de nieuwe verwarming later samen
met de renovatie.

Ook worden er in oktober close-in boilers geplaatst in keuken en spoelruimte zodat de
warmwater voorziening weer op orde is. Daarnaast is nog dit jaar het isoleren van de hal
gepland.

Het gevolg van dit alles is dat we spoedig afscheid gaan nemen van de huidige gasgestookte
cv-installatie en van de boiler en in het Koetshuis volledig overgaan op infraroodverwarming.

In het Grote Huis wordt in oktober gestart met het plaatsen van geïsoleerde voorzetwanden
tegen de buitengevels van de mentorkamer, de rentmeesterkamer en de zuidzijde van de
haardkamer. Dit betekent dat de ka mers voor een korte periode niet of alleen gedeeltelijk
gebruikt kunnen worden, maar de overlast zal tot een minimum worden beperkt. Ook is
gepland nog dit jaar de infraroodverwarming in de keuken, de haardkamer en de parkzaal te
realiseren. Dit alles betekent dat we deze winter al meer elektriciteit van onze zonnepanelen
gaan gebruiken en minder gas.

Helaas maakt de lange levertijd het onmogelijk om het enkele glas in de ramen meteen te
vervangen door isolatieglas. Dat zal pas in 2025 gaan gebeuren. De huidige cv-installatie blijft
dan ook nog volledig intact zodat niemand hoeft te vrezen voor koude studieruimtes. 

Zomerweek N-M-R van 21 juli t/m 28 juli 2024

door Ellis van vestiging Deventer

Na een periode van afwezigheid, ben ik voor het eerst sinds 6 jaar weer naar een zomerweek
geweest. Het voelde weer zeer weldadig. Het was een mooie week, waarin weer veel gebeurd
is. Wat een lieve mensen en goede zorgen heb ik ontvangen. Ik zag een beetje tegen de week
op, omdat ik niet wist of ik het aan zou kunnen (ik heb een burn-out gehad).

Ik kreeg de mooie taak om samen met Rietje alle kruiden potten in de voorraadkast van het
Koetshuis te vervangen, zodat het een fris een uniform geheel zou worden. Dit betekende dat
er eerst allemaal potten verzameld moesten worden, schoongemaakt en vrij van etiketresten,
zoveel mogelijk dezelfde deksels erbij zoeken, vervolgens moesten er etiketten geschreven
worden, deze moesten worden geplakt op de nieuwe potten. Als laatste moesten de kruiden
en specerijen in de nieuwe potten worden gedaan. Het was de bedoeling zoveel mogelijk
witte deksels erop te doen, maar dat is niet helemaal gelukt, we hebben ook goudkleurige en
bijtjes-deksels gebruikt. Dus als je dat een keer tegenkomt, en je ziet nog ergens een witte
deksel, geef hem dan aan Gerda ... of vervang de deksel door de schone witte deksel.

Het was een taak die zonder stress uitgevoerd kon worden, en waarin ik éénpuntige aandacht
kon oefenen. Even afgeleid en de kruiden lagen ernaast… Deze week heb ik kunnen oefenen
in bij mezelf komen en blijven en ongehaast werken.

Ik kijk met grote dankbaarheid terug op deze week en in het vertrouwen dat het absolute
voor ons zorgt. 

door Rietje van vestiging Deventer

Tijdens onze zomerweek kwam er een vraag of wij, Ellis en Rietje, een taak op ons wilden
nemen. Dit mochten wij doen, als het toeliet, tijdens onze seva periodes. De taak bestond uit
het opnieuw etiketteren van de kruidenpotten. Zodat alle potten, als één geheel, op de
planken stonden en ook nog graag alle potten voorzien van schone kruiden! Deze taak voelde
voor mij als een vraag vanuit het absolute. Doen wat er gevraagd wordt, zonder gedachten
daarbij te hebben. Met onze tutoren, omdat wij niet bij elkaar in de groep zaten,
overeenstemmen of wij aan onze taak mochten werken, tijdens onze seva periodes. Daarvoor
kregen wij alle medewerking! 

Het werken aan deze taak heeft mij doen ervaren van verstilling tijdens het samenwerken met
Ellis. Alleen praten als dit nodig was. Dat maakte dat alle potten voorzien zijn van schone
kruiden, duidelijk handschrift en goed leesbaar voor het geheel!

Het was fijn om hieraan te mogen werken en dit samen met Ellis te mogen doen, dank
daarvoor! 

Voor in de agenda

• 19 januari 2025, samengaan van de scholen, nadere uitnodiging volgt 

Volgende nieuwsbrieven & meer

Wil je iets inzenden voor de volgende nieuwsbrief? Of heb je een mooie quote, een prachtig
tekstje voor op social media? Wil je een activiteit onder de aandacht brengen? Stuur dan een
berichtje naar nieuwsbrief@praktischefilosofie.org 

  

Wilt u geen nieuwsbrief meer ontvangen, geef dit dan aan bij uw tutor.
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